

No. 53733. Multilateral

AGREEMENT BETWEEN THE SWISS CONFEDERATION REPRESENTED BY THE FEDERAL OFFICE FOR REFUGEES (BFF) AND THE REPUBLIC OF AUSTRIA REPRESENTED BY THE FEDERAL MINISTRY OF THE INTERIOR ON THE ESTABLISHMENT AND FUNCTIONING OF THE "INTERNATIONAL CENTRE FOR MIGRATION POLICY DEVELOPMENT (ICMPD)" IN VIENNA. VIENNA, 1 JUNE 1993 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3131, I-53733.*]

ACCESSION***Ireland**

Deposit of instrument with the Government of Austria: 18 July 2024

Date of effect: 18 July 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: Austria, 24 July 2024

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 53733. Multilatéral

ACCORD ENTRE LA CONFÉDÉRATION SUISSE REPRÉSENTÉE PAR L'OFFICE FÉDÉRAL DES RÉFUGIÉS ET LA RÉPUBLIQUE D'AUTRICHE REPRÉSENTÉE PAR LE MINISTÈRE FÉDÉRAL DE L'INTÉRIEUR SUR L'ÉTABLISSEMENT ET LE FONCTIONNEMENT DU « CENTRE INTERNATIONAL POUR LE DÉVELOPPEMENT DES POLITIQUES MIGRATOIRES » À VIENNE. VIENNE, 1^{ER} JUIN 1993 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3131, I-53733.*]

ADHÉSION***Irlande**

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement autrichien : 18 juillet 2024

Date de prise d'effet : 18 juillet 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Autriche, 24 juillet 2024

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*